
השורש להצלחת האדם בתורה וביראת

שמים הוא השאיפה.

עצם השאיפה הופכת את האדם להיות

אדם גדול. אם לאדם יש שאיפה לגדלות

בתורה – יש לו כבר סייעתא דשמיא גדולה

שלא להיות נמוך או בינוני אלא להיות

גדול.

בכל עניין האדם צריך להיות מלא שאיפות

להיות גדול. לא להיות איש קטן!

(ר' אברום שפירא)
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